

It was—  
Ordered, That it be postponed until the next sitting of the Senate.

The Honourable Senator Davey moved, seconded by the Honourable Senator Frith:

That the Senate authorize arrangements for radio and television broadcasting of its proceedings and those of its committees.

After debate,  
The Honourable Senator Phillips moved, seconded by the Honourable Senator Macdonald (*Cape Breton*), that further debate on the motion be adjourned until the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Phillips moved, seconded by the Honourable Senator Macdonald (*Cape Breton*):

That the Senate do now adjourn.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

#### *Changes in Membership of Committees*

Pursuant to Rule 66(4), membership of Committees was amended as follows:

The name of the Honourable Senator Lewis substituted for that of the Honourable Senator Fairbairn on the membership of the Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs (*May 14, 1985*).

The names of the Honourable Senators Lewis and Petten substituted for those of the Honourable Senators Petten and McElman on the membership of the Standing Committee on Standing Rules and Orders (*May 14, 1985*).

The name of the Honourable Senator Barrow substituted for that of the Honourable Senator Petten on the membership of the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration (*May 14, 1985*).

The name of the Honourable Senator Adams substituted for that of the Honourable Senator Hays on the membership of the Standing Senate Committee on Energy and Natural Resources (*May 14, 1985*).

The name of the Honourable Senator Marchand substituted for that of the Honourable Senator Corbin on the membership of the Special Committee of the Senate on Youth (*May 14, 1985*).

Il est—  
Ordonné: Qu'il soit différé à la prochaine séance du Sénat.

L'honorable sénateur Davey propose, appuyé par l'honorable sénateur Frith,

Que le Sénat autorise les arrangements nécessaires pour radiodiffuser et télédiffuser ses délibérations et celles de ses comités.

Après débat,  
L'honorable sénateur Phillips propose, appuyé par l'honorable sénateur Macdonald (*Cape Breton*), que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Phillips propose, appuyé par l'honorable sénateur Macdonald (*Cape Breton*),

Que le Sénat ajourne maintenant.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

#### *Modifications de la composition des comités*

Conformément à l'article 66(4) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

Le nom de l'honorable sénateur Lewis substitué à celui de l'honorable sénateur Fairbairn sur la liste des membres du Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles (*14 mai 1985*).

Les noms des honorables sénateurs Lewis et Petten substitués à ceux des honorables sénateurs Petten et McElman sur la liste des membres du Comité permanent du Règlement et de la procédure (*14 mai 1985*).

Le nom de l'honorable sénateur Barrow substitué à celui de l'honorable sénateur Petten sur la liste des membres du Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration (*14 mai 1985*).

Le nom de l'honorable sénateur Adams substitué à celui de l'honorable sénateur Hays sur la liste des membres du Comité sénatorial permanent de l'énergie et des ressources naturelles (*14 mai 1985*).

Le nom de l'honorable sénateur Marchand substitué à celui de l'honorable sénateur Corbin sur la liste des membres du Comité spécial du Sénat sur la jeunesse (*14 mai 1985*).